
 Bestyrelsesmøde den 12/6 2025 kl. 19.00 
 

Fraværende - 

Underskrift - referat  
 

 

Status Uændret antal i vuggestue, børnehave 

Opfølgning fra seneste møde 
 

Udeområde - ”de ældste” - status. Kælkebakken er ordnet. 
Udeområdet tager form.  
Bålfest 20 juni. Der er styr på alt.  

 

Priser 2025/26 vedtaget 

Ferieplan 2026/27 vedtaget 

Årshjul Årshjulet skal sendes til Lisa efter opgaver er sat på. 
Hun laver et samlet ark som lægges på 
Viggo/hjemmesiden, så det er nemmere at holde et 
samlet overblik  
Mad til overnatning: hvem er tovholder? skal sættes 
på årshjulet i 5./6. klasse 
Overnatning: små sedler med rengøringsopgaver 
fungerede fint, skal gentages næste gang 

Klub punkt er drøftet.  

Evt. 
 

Serviceniveau er for højt (lærer bruger for meget tid, 
som ikke handler om undervisning/faglighed).  
eksempler: Spisning af madpakker i skolen tager 40 
min. om dagen, det svarer til ca. 1 matematiktime.  
Vi skal have en dialog med forældrene om 
forventninger: hvordan kan børnene være 
undervisningsparat? Helt konkret: der skal være 
blyanter, blyantspidser, madpakker, det korrekte tøj, 
cykler og hjelm når der er cykeltur.  
 

 

Næste møde: 07.08.25   


